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Protokół Nr LXIII/2023 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Łańcuta 

odbytej w dniu 29 września 2023 r. 

  

LXIII Nadzwyczajna Sesja Rady Miasta Łańcuta VIII kadencji odbyła się pod 

przewodnictwem pana Mirosława Rzeszótko – Przewodniczącego Rady Miasta. 

Sesja odbyła się w sali wystawowej Miejskiego Domu Kultury w Łańcucie - 

rozpoczęła się o godz. 15.00 i trwała do godz. 15.50. 

W Sesji na stan 15 radnych w chwili jej otwarcia uczestniczyło 12 radnych, wobec 

czego Prowadzący obrady stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Miasta Łańcuta są nagrywane 

i transmitowane w Internecie. Pełna treść klauzuli informacyjnej dotyczącej 

nagrywania obrad Sesji znajduje się przed wejściem na salę posiedzeń. 

 

Prowadzący obrady przywitał zebranych gości i poinformował, że porządek Sesji 

przedstawia się następująco: 

 

1) Otwarcie. 

 

2) Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na 

rok 2023 (Druk Rady Miasta Nr 51/2023). 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łańcuta (Druk Rady Miasta Nr 52/2023). 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza 

rok budżetowy (Druk Rady Miasta Nr 53/2023). 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego realizacji zadania w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie  Miasta Łańcuta i na terenie 

Gminy Białobrzegi (Druk Rady Miasta Nr 54/2023). 

 

7) Zamknięcie obrad Sesji. 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad 

za przyjęciem, którego głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu.  

 

Ad.3  

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta 

na rok 2023 (Druk Rady Miasta Nr 51/2023). 
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Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 

2023 w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawiła pani Alicja Helbin Skarbnik 

Miasta. Zaprezentowany projekt uchwały wprowadza następujące zmiany: 

− Zwiększa się dochody bieżące i majątkowe budżetu o kwotę 6 558 830,00 zł. 

− Zwiększa się wydatki  bieżące i majątkowe budżetu o kwotę 6 558 830,00 zł. 

− Dokonuje się przeniesień wydatków bieżących i majątkowych budżetu na kwotę 

502 876,00 zł. 

− Dokonuje się zmiany planu dotacji podmiotowych dla jednostek spoza sektora 

finansów publicznych  zgodnie z Załącznikiem Nr 1 projektu uchwały . 

 

W dalszej kolejności, pani Skarbnik szczegółowo omówiła działy budżetu miasta 

w których, dokonywane są ww. zmiany z podaniem szczegółowych kwot i zakresu 

zadań planowanych do realizacji w ramach przeniesień. Uzyskane w wyniku zmian 

środki, zostały przeznaczone m.in. na inwestycje dotyczące przebudowy dróg tj.: 

bocznej ul. Dąbrowskiego, ul. Górne, Podwisłocze i 29 Listopada. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że dzisiejsze posiedzenie zostało zwołane 

w trybie sesji nadzwyczajnej dlatego też, poprosił radnych o merytoryczne 

wypowiedzi stricte dotyczące procedowanego projektu uchwały.  

 

Na prośbę radnego Wrzesława Żurawskiego, Skarbnik Miasta udzieliła 

szczegółowych informacji na temat uzyskanego przez Miasto Łańcut  odszkodowania 

z tytułu uszkodzenia oświetlenia drogowego. 

 

Radny Andrzej Barnat, wystąpił z wnioskiem formalnym w sprawie przeniesienia 

środków w wysokości 44 000 zł, zaplanowanych na zakup platformy - podestu do 

transmisji telewizyjnych na hali MOSiR, z przeznaczeniem  ich na zakup urządzeń 

w które zostaną wyposażone place zabaw w przedszkolach miejskich. 

  

Powyższy wniosek wywołał dyskusję w trakcie której: 

- Burmistrz Miasta – omówił kwestie związane z racjonalnym wydatkowaniem 

środków finansowych z budżetu miasta, biorąc pod uwagę szerokie spektrum 

działalności samorządu w sferze oświaty (szkoły, przedszkola), kultury oraz sportu. 

Zwrócił uwagę, na aspekt związany z kosztami ponoszonymi przez Miasto w związku 

ze spłatą kredytów (wraz odsetkami), zaciągniętych w poprzednich kadencjach władz 

Miasta. Nawiązując do wniosku przedmówcy podkreślił, że w obecnej kadencji 

powstała duża ilość nowych placów zabaw tj. m.in. przy SP Nr 4 czy na ul. Kąty – 

(inwestycja oponowana przez radego Wrzsława Żurawskiego na jednym z posiedzeń 

Rady), natomiast  istniejące wyposażono  w nowe urządzenia. W dalszej kolejności, 

omówił podejmowane w powyższym zakresie działania, które realizowane są z jak 

najniższym kosztem, bez zaciągania kredytów. Uzasadniając potrzebę zakupu 

podestu do transmisji telewizyjnych na hali MOSiR, zwrócił uwagę na zwiększenie 

bezpieczeństwa zawodników podczas wydarzeń sportowych oraz możliwość  
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pojawienia się dodatkowej trybuny (ok 50 dodatkowych miejsc dla kibiców różnych 

dyscyplin sportowych). 

- Radny Wrzesław Żurawski zwracając się do Burmistrza Miasta i radnego Marka 

Strzępki, przypomniał swoje stanowisko w kwestii budowy placu zabaw na ul. Kąty, 

podkreślając z całą stanowczością, że był przeciwny tej inwestycji tylko i wyłącznie 

w części dotyczącej budowy siłowni dla dorosłych, o czym informował na jednym 

z posiedzeń Sesji Rady Miasta. Następnie omówił szczegóły dotyczące osobistej 

wizyty na placu zabaw przy ul. Kąty i wyraził własną opinię na temat funkcjonującej 

w tym miejscu siłowni dla dorosłych. Kończąc,  jeszcze raz podkreślił, że nie jest 

przeciwny budowie placów zabaw dla dzieci i zaapelował aby nie wypowiadać 

nieprawdziwych informacji na temat jego stanowiska.  

- Radny Marek Strzępka, przekazał informacje dotyczące funkcjonowania cieszącego 

się dużym zainteresowaniem placu zabaw na ul. Katy jak i działającej przy nim 

siłowni dla dorosłych. Podkreślił, że realizacja ww.  inwestycji nastąpiła ze środków 

zewnętrznych, a warunkiem ich otrzymania była budowa placu zabaw wraz 

z siłownią. Pozytywnie odniósł się do wszelkich inwestycji, realizowanych przez 

Burmistrza w dzielnicy Kąty. 

- Radny Andrzej Barnat, zaapelował do Burmistrza Miasta aby nie nawiązywał 

w swoich wypowiedziach w jakiejkolwiek formie do  prywatnych spraw związanych 

z jego rodziną. W dalszej kolejności pozytywnie odniósł się do działalności sportowej 

na terenie miasta, zwracając uwagę, że ważne są priorytety takie jak: dobro dzieci na 

których nie powinno się oszczędzać. Kończąc, wspomniał o likwidacji 

w przedszkolach miejskich zajęć z rytmiki i poddał pod wątpliwość kwestię zakupu  

platformy do transmisji telewizyjnych, która jak zaznaczył jest już zamontowana na 

hali MOSiR, bez uzyskania zgody Rady na przekazanie środków finansowych. 

Zastanowił się, kto zapłacił za powyższe przedsięwzięcie i poinformował, że 

podtrzymuje zgłoszony wniosek formalny tj. przekazanie środków z zakupu platformy 

do transmisji telewizyjnych na zakup urządzeń, w które zostaną wyposażone place 

zabaw w przedszkolach miejskich.   

- Radna Grażyna Szybiak stwierdziła, że z uwagi na nadchodzącą porę roku zasadne 

jest, aby przekazanie środków finansowych na wyposażenie placów zabaw, zostało 

zrealizowane w późniejszym terminie ze środków finansowych przyszłorocznego 

budżetu. Natomiast na chwilę obecną, proponuje pozytywne zaopiniowanie zapisów 

związanych z zakupem podestu do transmisji telewizyjnych. 

    

W dalszej części posiedzenia doszło do polemiki pomiędzy Burmistrzem Miasta, 

a radnym Andrzejem Barnatem w kwestii zgodności z prawdą informacji związanych 

z likwidacją w przedszkolach miejskich zajęć z rytmiki i ustalenia inicjatora pisma, 

które wpłynęło od rodziców w tej sprawie do Urzędu Miasta. Ponadto wymieniono 

odmienne spostrzeżenia na temat  środków wydawanych z budżetu miasta 

w kontekście spłacanych kredytów, zaciągniętych w poprzednich kadencjach władz 

Miasta i Rady Miasta.   
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Odbiegającą od tematu procedowanego punktu obrad dyskusję, przerwał 

Przewodniczący  Rady.  

 

Pan Michał Mglej Zastępca Burmistrza Miasta nawiązując do meritum projektu 

uchwały wyjaśnił, że środki, które były przeznaczone na zakup urządzeń na plac 

zabaw nie dotyczą przedszkola, czy szkoły tylko placów zabaw będących pod opieką 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Łańcucie i te środki są zapisane w rozdziale 

„instytucje kultury fizycznej”. Wyjaśnił, że miasto nie zabiera środków 

przeznaczonych dla dzieci ze szkól czy przedszkoli, ponieważ jest to czysto 

techniczne przesunięcie środków, zaplanowanych na urządzenia w które miał być 

wyposażony plac zabaw na osiedlu Trześnik, posiadający nową nawierzchnię 

tartanową i murawę. Reasumując stwierdził, że dyskusja na temat placów zabaw 

przy szkołach, czy przedszkolach jest bezzasadna w odniesieniu do przedłożonego 

projektu uchwały. 

 

Na zakończenie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego 

Andrzeja Barnata, polegający na przesunięciu środków finansowych w kwocie 

44.000 zł z zakupu platformy telewizyjnej dla MOSiR, na doposażenie placów zabaw 

przy przedszkolach miejskich. 

 

Za wnioskiem radnego Andrzeja Barnata głosowało 3 radnych, 9 radnych było 

przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek 

został odrzucony.   

 

Wobec braku zgłoszeń innych wniosków, Prowadzący obrady, poddał pod 

głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 2023, 

została podjęta i otrzymała Nr LXIII/434/2023. 

 

Ad.4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łańcuta (Druk Rady Miasta Nr 52/2023). 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Łańcuta, w imieniu Burmistrza Miasta, przedstawiła pani Alicja Helbin Skarbnik 

Miasta. Objaśnienia do projektu uchwały przedstawiały się następująco:  
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Niniejszą uchwałą dokonuje się zmiany w zakresie: 

 

1. Wykazu przedsięwzięć – Załącznik Nr 2, 

2. Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2036. 

Wprowadza się nowe wieloletnie przedsięwzięcie: 

1) „Modernizacja zabytkowej kaplicy cmentarnej na cmentarzu komunalnym 
 w Łańcucie” 
Wydatki majątkowe (poz.1.3.2.9) 

- limit wydatków w 2023 r. wynosi -     10 000,00 zł. 

- limit wydatków w 2024 r. wynosi -   233 335,84 zł. 

2) „Przebudowa budynku Szkoły Podstawowej Nr 1” 

Wydatki majątkowe (poz.1.3.2.10) 

- limit wydatków w 2023 r. wynosi -     30 000,00 zł. 

- limit wydatków w 2024 r. wynosi -   882 000,00 zł. 

3) „Uzbrojenie osiedla Jana Pawła II w Łańcucie” 

Wydatki majątkowe (poz. 1.3.2.11) 

- limit wydatków w 2023 r. wynosi -     1 000,00 zł. 

- limit wydatków w 2024 r. wynosi -   15 000,00 zł 

4) „Opracowanie dokumentacji projektowej - Przebudowa placu targowego przy  

ul. Podzwierzyniec w Łańcucie” 

Wydatki majątkowe (poz. 1.3.2.12) 

- limit wydatków w 2023 r. wynosi -     5 000,00 zł. 

- limit wydatków w 2024 r. wynosi -   50 000,00 zł. 

5) „Opracowanie dokumentacji projektowej- Rewitalizacja lasu Dębnik - utworzenie 

ścieżki edukacyjnej” 

Wydatki majątkowe (poz. 1.3.2.13) 

- limit wydatków w  2023 r. wynosi -     5 000,00 zł. 

- limit wydatków w  2024 r. wynosi -   30 000,00 zł. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łańcuta, została 

podjęta i otrzymała Nr LXIII/435/2023. 
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Ad.5 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza 

rok budżetowy (Druk Rady Miasta Nr 53/2023). 

 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy, w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawiła pani Alicja Helbin 

Skarbnik Miasta. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 

 

Zgodnie z  Uchwałą Rady Miasta Łańcuta  Nr LI/355/2022 z dnia 30 sierpnia 2022 r. 

Miasto Łańcut, zobowiązało się do przekazania dotacji celowej dla Województwa 

Podkarpackiego w kwocie 200 000,00 zł w 2023 r i  200 000,00 zł w 2024 roku 

z przeznaczeniem na modernizację części ulicy Tadeusza Kościuszki od 

skrzyżowania z ulicą Sikorskiego  do skrzyżowania z DK94 (droga powiatowa do 

zmiany kategorii na drogę wojewódzką  Nr 877), oraz części ulicy Cetnarskiego do 

DK 94 (drogi powiatowe do zmiany kategorii na drogę wojewódzką Nr 881).  

W związku z w/w Uchwałą niezbędne jest upoważnienie burmistrza do zaciągnięcia 

zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy.  

Zobowiązanie zostanie sfinansowane z dochodów własnych Miasta Łańcuta 

w roku 2024 z tytułu udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy, 

została podjęta i otrzymała Nr LXIII/436/2023. 

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego realizacji zadania w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie  Miasta Łańcuta i na terenie 

Gminy Białobrzegi (Druk Rady Miasta Nr 54/2023). 

 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

realizacji zadania w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie  Miasta Łańcuta i na terenie Gminy Białobrzegi, 

przedstawił Zastępca Burmistrza Miasta Łańcuta Pan Michał Mglej. Uzasadnienie 

do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 
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Gmina Białobrzegi dostarcza wodę oraz odbiera ścieki sanitarne z działki nr 1086/2 

usytuowanej przy ul. Reymonta w Łańcucie, zaś Gmina Miasto Łańcut realizuje 

zadanie w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków z części miejscowości Wola Dalsza oraz Dębina leżących na terenie Gminy 

Białobrzegi. W obu przypadkach gminne sieci są oddalone na tyle daleko od 

przedmiotowych nieruchomości, że nie ma ekonomicznych przesłanek do ich 

rozbudowy i przyłączenia odbiorców.  

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków, ani propozycji zmian do przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego realizacji 

zadania w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie  Miasta Łańcuta i na terenie Gminy 

Białobrzegi, została podjęta i otrzymała Nr LXIII/437/2023. 

 

Ad.7 

Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął LXIII Sesję 

Rady Miasta Łańcuta. 

 

Na tym protokół zakończono. 

    

Protokołowała:  

 

Małgorzata Rzeszutek 

 

Przewodniczący Rady: Mirosław Rzeszótko 

 

 

 

 

 

 

 


